

LV

1485 m² liels zemes gabals Laumas rajonā, Ziedu ielā 2/4, Liepājā. Īpašums atrodas daudzstāvu dzīvojamās apbūves teritorijā – kā primārā atļautā izmantošana ir daudzstāvu daudzdzīvokļu māja, mazstāvu daudzdzīvokļu māja, rindu māja. Kā sekundārā atļauta izmantošana daudzstāvu un mazstāvu daudzdzīvokļu namu pirmajos stāvos – pārvaldes iestāde, izglītības iestāde, tirdzniecības un pakalpojumu objekts, darījumu objekts, kultūras iestāde, ārstniecības un sociālas aprūpes iestāde, sporta būve, daudzstāvu autonomvietne. Maksimālais apbūves blīvums dzīvojamo ēku apbūvei 30%, publisko ēku apbūvei 50 %.

Cena: 1 900.00 € ~~14 000.00 €~~



RUS

1485 м² земельный участок в р-не Lauma на ул. Ziedu 2/4, Лиепая. Недвижимость находится на площадке высотных жилых домов - основное санкционированное использование высотного жилого дома, малоэтажного жилого здания, рядного дома. В качестве вторичного санкционирования применение - высотные и малоэтажные жилые дома, на первых этажах - правительственные организации, учебные заведения, торговые и обслуживающие объекты, бизнес-объект, учреждения культуры, учреждений медицинской и социальной помощи, спортивное здание, многоэтажные стоянки автомобилей. Максимальная плотность застройки жилого дома 30%, для строительства общественных зданий 50%.

Цена: 1 900.00 € ~~14 000.00 €~~

ENG

1485 m² plot of land in Lauma district on Ziedu Street 2/4, Liepaja. The property is located high-rise residential building area - the primary authorized use of a high-rise apartment building, low-rise apartment building, row house. As a secondary authorized use is high-rise and low-rise apartment blocks, on the ground floors - government organizations, educational institutions, trade and service object, business object, cultural institution, medical and social care institutions, sports building, multi-storey parking lot. Maximum building density for residential building 30% , for public buildings construction of 50%.

Price: 1 900.00 € ~~14 000.00 €~~

Liepāja , Ziedu iela 2/4, Latvia



Pardošanas speciālists: Artis Pēka

Talr.: +371 20011054

E-pasts artis@pilat.lv